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    Protokół nr LI/VIII/14 
   z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 
             z dnia 18 sierpnia 2014 r.  
 
 
 
 
 
I/1. Sesję rozpoczęto o godz. 17.00, a zakończono o godz. 17.45. Miejsce obrad: sala 
konferencyjna UMiG Lądek-Zdrój. 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Janusz Sosna. 
Przewodniczący powitał gości, pracowników Urzędu i obecnych na sesji radnych. 

 
I/2. Przewodniczący stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sali obrad na 15 radnych obecnych 11 ( nieobecni: Paweł Buła, Stanisław Skrobotun,  
Mirosław Wojczuk, Dariusz Styczyrz). 

 
I/3. Protokół z poprzedniej sesji. 
Radni nie wnieśli uwag do przedłożonego protokołu, jedynie Radna Mirosława Boduch  
poprosiła o poprawienie literówek. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Sosna wprowadził do porządku obrad pkt j/ uchwała 
w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 
2014. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Sosna poddał pod głosowanie porządek obrad  
z poprawkami. W wyniku głosowania przy 11 głosach „za” Rada Miejska przyjęła porządek 
obrad. 

 
I/4. Porządek obrad. 
 

I. Część I. 
Sprawy proceduralne (otwarcie obrad, stwierdzenie quorum). 
II. Część II. 
1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a/ przyznania stypendiów Rady Miejskiej Lądka-Zdroju dla uczniów, 
b/ świadczeń z pomocy społecznej, 
c/ wprowadzenia regulaminu korzystania z placów rekreacyjnych usytuowanych na terenie 
sołectw Gminy Lądek-Zdrój, 
d/ konsultacji z mieszkańcami sołectwa Lutynia w zakresie zmiany Statutu Sołectwa Lutynia, 
e/ nadania nazwy odcinkowi drogi wojewódzkiej nr 390 położonemu na terenie miasta Lądek-
Zdrój, 
f/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy, 
g/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wojtówka 
część nr 2, 
h/ sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Lądek-Zdrój, 
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i/ zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego w wyborach do 
Rady Powiatu Kłodzkiego, 
j/ dokonania zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 2014.  
3. Interpelacje, wnioski i sprawy różne. 
4. Zamknięcie obrad 
 
Ad. pkt. 1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
Burmistrz zwracając się do Przewodniczącego i Wysokiej Rady poinformował o sprawach  
i spotkaniach, które miały miejsce w okresie między sesjami: 
- przedstawił panią Małgorzatę Bryję, która do końca kwietnia 2015 r. będzie pracowała  
w biurze rady, 
- wypłacono wynagrodzenie firmie Saltex w wysokości 700 tysięcy złotych, 
- droga w Radochowie ( promesa), 
- Powiat nie otrzymał promesy na remont ul. Kłodzkiej, dzisiaj odbyło się spotkanie ze 
Starostą i członkiem Zarządu Powiatu Kazimierzem Drożdżem, 
- kończymy zadanie finansowane z promesy-droga w Konradowie, ul. Słoneczna –trwają 
prace w technologii kostkowej, 
- trwa przebudowa ul. Zdrojowej/Strażackiej- ZBK kończy przyłącza wodne, p. Dobosz-
wykonawca kładzie kostkę, przy ul. Strażackiej usytuowany zostanie parking ( 4-5 miejsc 
parkingowych) 
- zakończył się II etap remontu tzw. ul. Sezamkowej w Trzebieszowicach, 
- wandale rozbili 22 płyty na placu budowy w Parku Moniuszki, 
- za 3-4 tygodnie zakończy się remont kamienicy przy ul. Rynek 9, 
- w kamienicy ul. Rynek 10 wpadł do środka dach, właściciele zapowiedzieli działania 
naprawcze, są również właścicielami kamienicy ul. Rynek 12 
- oświetlenie uliczne w Skrzynce- gmina jest klientem firmy Corrente i trochę dłużej trwa 
podłączenie i włączenie prądu. 
 
Radny Leszek Pazdyk zapytał o przyłącze do działki Developera Pro reprezentowanego 
przez pana Sobolewskiego? 
Burmistrz  odpowiedział, że się zastanawia, ponieważ nie wiadomo, w którym miejscu 
inwestor będzie planował podłączenia. 
  
 
Na salę wszedł radny Dariusz Styczyrz ( 12 radnych) 
 
Ad.pkt. 2. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a/ przyznania stypendiów Rady Miejskiej Lądka-Zdroju dla uczniów, 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz poinformowała, że 
wpłynął jeden wniosek Pauli Szuber. Kilka wniosków wpłynęło po terminie. Komisja 
Społeczna zaproponowała stypendium w kwocie 240 zł/miesięcznie oraz pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania  przy 12 głosach „za” ( jednogłośnie), Rada podjęła uchwałę  
nr LI/343/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
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b/ świadczeń z pomocy społecznej, 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz poinformowała, że 
Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Mirosława Boduch wprowadziła poprawkę, żeby w § 3 ust. 2 skreślić słowa „ od dnia 
wejścia uchwały”.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki. 
 
W wyniku głosowania przy 12 głosach „za” (jednogłośnie) Rada przyjęła poprawki do 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z naniesionymi 
poprawkami. 
 
W wyniku głosowania  przy 12 głosach „za” ( jednogłośnie), Rada podjęła uchwałę  
nr LI/344/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
c/ wprowadzenia regulaminu korzystania z placów rekreacyjnych usytuowanych na 
terenie sołectw Gminy Lądek-Zdrój, 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz poinformowała, że 
Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 12 głosach „za” Rada podjęła uchwałę nr LI/345/14, która 
stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
d/ konsultacji z mieszkańcami sołectwa Lutynia w zakresie zmiany Statutu Sołectwa 
Lutynia, 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz poinformowała, że 
Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 12 głosach „za”  Rada podjęła uchwałę nr LI/346/14, która 
stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
e/ nadania nazwy odcinkowi drogi wojewódzkiej nr 390 położonemu na terenie miasta 
Lądek-Zdrój, 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz poinformowała, że 
Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Mirosława Boduch zapytała, o który odcinek drogi chodzi? 
 
Burmistrz odpowiedział, że od skrzyżowania z drogą wojewódzką 392 do skrzyżowania  
z ul. Graniczną ( koło OPS-u) 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 12 głosach „za” ( jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę  
nr LI/347/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
f/ wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy, 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Dariusz Styczyrz poinformował, że Komisja 
Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 12 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę  
nr LI/348/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
g/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 
Wojtówka część nr 2 , 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Dariusz Styczyrz poinformował, że Komisja 
Gospodarcza  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Wice-Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Mirosław Babiak  poinformował, że Komisja 
Uzdrowiskowa  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 11 głosach „za”, 1 „ wstrzymującym się” Rada podjęła uchwałę 
nr LI/349/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
h/ sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Lądek-Zdrój,  
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz poinformowała, że 
Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania przy 12 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
LI/350/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
 
i/ zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego w wyborach do 
Rady Powiatu Kłodzkiego, 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej Karolina Sierakowska-Dawidowicz poinformowała, że 
Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 10 głosach „za”, 2 „wstrzymujących się”  Rada podjęła uchwałę 
nr LI/351/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
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j/ dokonania zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lądek-Zdrój na rok 2014, 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Dariusz Styczyrz poinformował, że Komisja 
Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku głosowania przy 12 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę  
nr LI/352/14, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
 
 
Ad. pkt. 3. Interpelacje, wnioski i sprawy różne.  
 
Radna Mirosława Boduch powiedziała, że na stronie internetowej gminy widnieją 
nieaktualne mapy tras rowerowych. Przebieg tras rowerowych w terenie odbiega od tych 
zamieszczonych na stronie. Trasy rowerowe są bardzo dobrze oznakowane. Poprosiła również 
o zamieszczenie map tras rowerowych w formacie PDF.- by można było ściągnąć plik i to 
wydrukować. Bardzo dziękuje za żwirek na placu zabaw. 
Burmistrz  Kazimierz Szkudlarek powiedział, że oczywiście będą poprawione mapy na 
stronie. Zostało oznakowanych  i odnowionych ponad 100 km tras rowerowych. Aktualnie 
testowana jest aplikacja z trasami rowerowymi na telefony komórkowe (s.o. Android). Jeżeli 
chodzi o plac zabaw, to przy innych urządzeniach też planuje się zrobić podsypkę ze żwirku. 
Przewodniczący Janusz Sosna powiedział, że 20 września 2014 r. mija termin składania 
oświadczeń majątkowych według stanu na dzień złożenia.  
Burmistrz Kazimierz Szkudlarek zapytał czy podoba się radnym koncepcja nowej fontanny  
w Parku?  
 
Ad. pkt. 6 Zamknięcie sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie sesji. 
Integralną częścią protokołu jest zapis sesji w wersji elektronicznej. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: w/z 
Iwona Busz-Dugiel 


